
Ewa Felusiak

przyznawaniem świadczeń rodzinnych w Ośrodku

Pomocy Społecznej. Od dwóch kadencji jestem

sołtysem wsi Krzywizna, prezesem Stowarzyszenia

"Moja Krzywizna" oraz członkiem Grupy Odnowy Wsi.

Kocham pomagać innym. Chcę zmieniać otaczającą

mnie okolicę na lepszą, piękniejszą.  

szansa na lepsze jutro, możliwość pozyskiwania środków
na rozwój naszej lokalnej społeczności, naszego regionu.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Sołtys wsi Krzywizna
Prezes Stowarzyszenia "Moja Krzywizna"



Edyta Gola

działalnością kulturalną w gminie Leśnica,

upowszechnianiem czytelnictwa, współpracą ze

stowarzyszeniami i organizacjami społecznymi. 

szansa na dalszy rozwój, nowe możliwości, nowe wyzwania.
Unia Europejska to moje miejsce.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Dyrektor Leśnickiego Ośrodka Kultury i Rekreacji
w Leśnicy



Katarzyna Juranek-Mazurczak

kreowaniem życia kulturalnego oraz realizacją

projektów edukacyjnych i społecznych. Jestem tym kim

chcę być w miejscu, w którym chcę być, mając

nadzieję, że inni są ze mną szczęśliwi, jako i ja jestem.

przestrzeń do i dla wolności: osobistej, gospodarczej,
finansowej i światopoglądowej. Jedność wielości,
prowadzące do rozwoju.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Dyrektor Centrum Aktywności Lokalnej
w Kluczborku



Agnieszka Kamińska 

nadzorowaniem i wspieraniem kultury, sportu  oraz

turystyki, w województwie opolskim.

Zawodowo zajmuje się

Dyrektor Departamentu Kultury i Sportu
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego 



Małgorzata Kulińska

edukacją przedszkolną. Prywatnie jestem szczęśliwą

żoną, matką, babcią, wokalistką, poetką, kochającą

ludzi kobietą z pasją do muzyki.

ułatwienie, łączenie kultur, spotkania muzyczne to
przyszłość młodego pokolenia, ogromny rozwój, poczucie
jedności, otwarty świat na realizacje marzeń wielu ludzi.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Nauczycielka w Przedszkolu Publicznym nr 1
w Brzegu



Joanna Krawczyk-Gluch 

prowadzeniem Fundacji, która zaangażowana jest w

ochronę dziedzictwa kulturowego i przyrodniczego,

tworzenie Domu Artysty. Inicjuję lokalne imprezy

kulturalne i artystyczne, koordynuję międzynarodowe

projekty w ramach Europejskiego Korpusu

Solidarności, rozwijam ideę wolontariatu, solidarności i

łączenia ludzi z różnych krajów, środowisk, poprzez

pracę na rzecz społeczności lokalnej.

jedność w różnorodności.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Prezes Zarządu Fundacji
BENEVOLENS



Aneta Lissy-Kluczny

uczeniem języka niemieckiego, głównie w opolskich
firmach, jako przewodnik oprowadzaniem turystów po
Opolu (również w jęz. niemieckim). Zajmuję się także
moderacją, prowadzeniem koncertów, festynów,
konferencji itp. Lubię przebywać z ludźmi, którzy mnie
inspirują i których ja też mogę zachęcić do
wypróbowania czegoś nowego. 

wiele nowych możliwości: otwarte granice, otwarcie się na
inne kultury, działanie dla wspólnej sprawy, rozwój miejsca
i ludzi, w którym i z którymi żyję.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Przedsiębiorca



Magdalena Matyjaszek

rozwojem kultury w moim kochanym Opolu,

współpracą z fascynującymi ludźmi kultury i nauki,

artystami, animatorami kultury, przedstawicielami

organizacji pozarządowych, a także ochroną

dziedzictwa kulturowego miasta oraz realizacją

wspólnych projektów z miastami partnerskimi.

swobodne podróżowanie po kontynencie bez granic i
ograniczeń oraz inwestycje w projekty łączące ludzi z
różnych krajów i pokoleń. To dzielenie tych samych
wartości i idei, dzięki którym możemy mieć wspólne prawa
i cele do realizacji.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki i Współpracy Zagranicznej
Urzędu Miasta Opola 



Ewa Rurynkiewicz 

zarządzaniem. To była moja podstawowa funkcja

przez 54 lata pracy zawodowej. Obecnie jestem

szczęśliwą i aktywną emerytką.

ogromna radość i duma oraz środki dające możliwość
rozwoju. Opolszczyzna wspaniale wykorzystuje te
możliwości, ponieważ jest liderem w świadomym i
dobrym wydawaniu środków europejskich.

Zawodowo zajmowałam się

UE to dla mnie

Była Wicemarszałek Województwa Opolskiego uhonorowana przez Ministra Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego Srebrnym Medalem Gloria Artis za upowszechnianie kultury



Sybilla Stelmach 

zarządzaniem, jako wójt gminy Popielów. Lubię pracę z

ludźmi i pracę dla ludzi. Cenię dobrą współpracę,

kreatywność i otwartość na świat.

przestrzeń bez granic, pokój, bezpieczeństwo,
wolność. Spójność gospodarcza. Różnorodność
kulturowa i językowa.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Wójt Gminy Popielów



Iwona Solisz

badaniem, dokumentowaniem i ochroną dziedzictwa

kulturowego oraz jego popularyzacją. 

wspólnota wartości. To miejsce zapewniające
bezpieczeństwo, rozwój, spełnianie nawet najbardziej
niezwykłych wyzwań, szczególnie tych związanych z
dziedzictwem kulturowym.

Zawodowo zajmuję się

UE to dla mnie

Dyrektor Muzeum Śląska Opolskiego
w Opolu


